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Radimovice 2

Slovo starosty

Zpravodaj obce | Ročník XXI. | Vychází 3. dubna 2024 2024

Hezký den všem spoluobčanům,
jak jste si jistě všimli, jaro k nám přišlo
hodně brzy, sněženky už dávno odkvetly
a příroda se hlásí o slovo. Nikdy jsem neza-
žil, aby žáby začaly migrovat již na konci
února k rybníku. Musím konstatovat že ten-
to rok vše přišlo mnohem dřív.
Byl jsem požádán některými spoluobčany,
abych Vás touto cestou informoval o projek-
tech, na kterých pracujeme. Projekty seřa-
dím podle důležitosti:

PRODEJNA – zastupitelstvo již schválilo
územní plán a tak nyní začneme pracovat
na projektu a stavebním povolení. Již máme
vyhlídnutou dotaci, která by nám měla po-
moci s financováním této stavby.

MATEŘSKÁ ŠKOLKA – pracujeme na studii
proveditelnosti, která obec vyjde na 90 000
Kč. Po dokončení studii zhodnotíme, zda má
výstavba školky smysl. Demografickou
situaci v našem okolí čerpáme z demo-
grafické studie, kterou si nechalo vypra-
covat město Turnov.
www.turnov.cz/cs/skolstvi/demograficka-studie-
turnov-a-okoli.html

SPORTOVIŠTĚ – pracujeme na výstavbě pergo-
ly a zázemí ke sportovišti. Možnost převodu
ze Sokola na obec aktuálně komplikuje změ-
na vedení Sokola v Praze.

ČISTÍRNA ODPADNÍCH VOD PRO ÚŘAD – instalaci
předpokládáme v rozmezí Duben, Květen

CESTA VONDRÁK – povrch se bude realizovat
v dubnu. Na realizaci je zažádáno o dotaci

VEŘEJNÉ OSVĚTLENÍ NOVÁ LOKALITA ŠULC – rea-
lizace tento rok. Nyní čekáme, zda můžeme
využít nějakou dotaci.

KONTEJNEROVÉ STÁNÍ NA NÁVSI – realizace du-
ben až květen. Na tento projekt jsme získali
dotaci 170 000 Kč.

FOTOVOLTAICKÁ ELEKTRÁRNA NA OBECNÍ ÚŘAD
A VÚB – realizaci předpokládáme do konce
roku. Na realizaci máme dotaci ve výši
1 185 000 Kč.

Nakonec bych vás chtěl pozvat na akce, kte-
ré pořádá obec nebo místní spolky.
• pojďte nám pomoct uklidit Radimovice

6. dubna
• přijďte se podívat na tradiční hasičskou

soutěž Sychrovský pohár 19. května.

Děkuji a přeji krásné a rozkvetlé jaro.
–Robert Marek

https://www.turnov.cz/cs/skolstvi/demograficka-studie-turnov-a-okoli.html
https://www.turnov.cz/cs/skolstvi/demograficka-studie-turnov-a-okoli.html
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Zápis ze zasedání zastupitelstva 29. 1. 2024
Přítomno: 7 zastupitelů
Dále přítomni: 4 občané

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 22. 1. 2024.

1. Zahájení – schválení programu,
jmenování zapisovatele a ověřovate-
lů zápisu

Program zasedání:
1. Zahájení – jmenování zapisovatele

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Dar obci Sychrov na provoz školy
4. Stanovení úkolů finančnímu a kont-

rolnímu výboru zastupitelstva obce
5. Pronájem prostor ordinace pro fyzioterapii

a masáže
6. Doplatek daně z příjmů fyzických osob

ze závislé činnosti za rok 2020 – 2022
7. Termínovaný vklad u KB
8. Rozpočtové opatření 4/2023
9. Diskuze

Program jednání byl doplněn o body: –

Upozornění pro občany: diskuze veřejná schůze
zastupitelstva se bude z důvodu zkvalitnění zá-
pisu nahrávat.

Námitky proti programu: NEJSOU
Zapisovatelem byl určen:

Hana Hanušová
Ověřovatelé zápisu:

Vladimíra Tomšů, Hana Rulcová

Hlasování:

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání
Usnesení č. 22/2013

– trvá (uzavření kupní smlouvy)

Usnesení č. 2/2021
– trvá (aktualizace nařízení zimní údržba)

Usnesení č. 32/2022
– trvá (sportoviště)

Usnesení č. 53/2023
– trvá (možnost realizace školky)

Usnesení č. 56/2023
– trvá (kamerový systém obce)

Usnesení č. 58/2023
– trvá (cesta Vondrák/Žitňan)

Usnesení č. 83/2023
– trvá (inventarizace)

3. Dar obci Sychrov na provoz školy

Předsedající navrhl dát dar obci Sychrov ve
výši 50 000Kč na provoz základní školy v Ra-
dostíně.

Usnesení č. 01/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Dar obci Sychrov ve výši 50 000 Kč na provoz
základní školy v Radostíně.
A U K L Á D Á
starostovi podepsat darovací smlouvu s obcí
Sychrov IČO: 00263222 Se sídlem: Sychrov
č.p. 1 , 46 344 Sychrov

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

4. Stanovení úkolů finančnímu
a kontrolnímu výboru zastupitelstva
obce
Předsedající upozornil, že je potřeba zadat
úkoly finančnímu a kontrolnímu výboru.

Usnesení č. 02/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
P O V Ě Ř U J E
a) kontrolní výbor provést kontrolu plnění
usnesení za období 07/2023-12/2023
b) finanční výbor provést kontrolu plnění
rozpočtu za období 07/2023-12/2023

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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A U K L Á D Á
výborům zastupitelstva obce předložit za-
stupitelstvu obce zápis z provedených kont-
rol do 30.3.2024

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

5. Pronájem prostor ordinace pro fy-
zioterapii a masáže
Předsedající informoval zastupitelstvo o vý-
sledku záměru pronájmu ordinace pro
provoz masáží a fyzioterapie. Na záměr od-
pověděla pouze Marta Millerová a splnila
všechny podmínky včetně potvrzení od paní
doktorky Hylmarové.

Usnesení č. 03/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Pronájem ordinace pro provoz fyzioterapie
a masáží paní Martě Millerové, IČO
73657361 za
2 000 Kč měsíčně
A P O V Ě Ř U J E
starostu podpisem nájemní smlouvy na pro-
nájem ordinace s paní Martou Millerovou
IČO 73657361 od 1.2.2024 na dobu neurčitou
s tříměsíční výpovědní lhůtou za 2 000 Kč
měsíčně.

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

6. Doplatek daně z příjmů fyzických
osob ze závislé činnosti za rok 2020 -
2022
Předchozí zastupitelstvo iniciovalo kontrolu
u Finančního úřadu (FÚ) a ta započala v
březnu 2023. Byla zahájena FÚ v Turnově
kontrola na Daň ze závislé činnosti a na Daň
vybíranou srážkou za roky 2020 až 2022.
Podle rozhodnutí FÚ ze dne 13. 9. 2023 byl
nedoplatek vyčíslen ve výši 221 625 Kč za

daň ze závislé činnosti za roky 2020 až 2022
a nedoplatek ve výši 2 153 Kč za daň vy-
bíranou srážkou za rok 2020 a rok 2022. Pří-
činou vzniklého nedoplatku byla především
chybně a nebo špatně vyplněná Prohlášení
poplatníka – chybně uvedená data, absence
podpisů poplatníků i zaměstnavatele, nevy-
plněné údaje. Dále chyběly dokumenty
prokazující nároky na uplatnění daňových
slev. Chyběly některé pracovní smlouvy či
dohody - došlo tedy k rozporu ve mzdové
a účetní agendě a nebyla sražena ani odve-
dená daň.
Na základě výzvy k odstranění pochybností
ze dne 13. 9. 2023 jsme ve spolupráci s býva-
lými zaměstnanci zajistili většinu nedostat-
ků. Bohužel ne všichni byli ochotni nám
součinnost poskytnout a tedy některé věci
zůstaly nedoloženy, neopraveny a nebo ne-
podepsány. Nespolupracoval s námi ani
bývalý externí mzdový účetní.

Dne 29. 11. 2023 jsme obdrželi zprávu o
ukončení daňové kontroly a dne 8. 12. 2023
dodatečné platební výměry, kterou považu-
jeme za konečnou:
• Za daň z příjmů ze závislé činnosti za

roky 2020 až 2022 ve výši 38 081 Kč ne-
doplatek a 7 617 Kč penále.

• Za daň vybíranou srážkou za rok 2020
a rok 2022 ve výši 745 Kč a penále 106 Kč

Stále probíhá šetření na Daň vybíranou
srážkou za rok 2021. Tam došlo v pěti přípa-
dech k vyplacení z pokladny za brigádníky,
zálohy na mzdu, doplatek mzdy, pomoc při
volbách atd. Nedošlo však k vytvoření mezd
a tedy ani k vyměření a odvodu daně za za-
městnance. V tomto případě nejsme
schopni zajistit nápravu a daň tedy bude s
největší pravděpodobností vyměřena.
Částka za vyplacené mzdy činí 38 890 Kč, od-
had srážkové daně 5 833 Kč plus bude vymě-
řeno penále. Doklady byly řádně za-
účtované, vyplněné a všechny jsou pode-
psané starostou i zaměstnanci.

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Usnesení č. 04/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
B E R E N A V Ě D OM Í
Doplatek daně z příjmů fyzických osob ze
závislé činnosti za rok 2020 – 2022 včetně
penále a doplatek daně vybírané srážkou za
roky 2020 a 2022 včetně penále v celkové
výši 46 549 Kč .

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLOSCHVÁLENO

7. Termínovaný vklad u KB

Předsedající přednesl návrh uložit na termí-
novaný vklad 3 mil. Kč na 6 měsíců s úrokem
5 % a 3mil. Kč na 3 měsíce s úrokem 5,25% u
Komerční Banky.
Peníze nebudeme potřebovat a na hospo-
daření bude mít obec přibližně 3 mil Kč.

Usnesení č. 05/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
uložit obecní peníze na termínovaný vklad u
Komerční Banky 3 mil. Kč na 6 měsíců
s úrokem 5 % a 3mil. Kč na 3 měsíce
s úrokem 5,25 %
A U K L Á D Á
starostovi obce uložit peníze na termí-
nované účty u Komerční Banky

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLOSCHVÁLENO

8. Rozpočtové opatření 4/2023

V konečném rozpočtu za rok 2023 je nutné
provést poslední přesuny mezi účty ve výši
101 000 Kč, aby byl dodržen rozpočet za rok
2023.
Přesuny budou převedeny dle předložené
zprávy.

Usnesení č. 06/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
rozpočtové opatření 04/2023 dle předložené
zprávy.

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

7. Diskuze

Michal Žitňan se ptá na dar 50tis. pro ZŠ Ra-
dostín. Rozumí tomu, že chceme školu pod-
porovat,ale rád by znovu spádovost obnovil.
Pan starosta Robert Marek odpovídá, že v
tuto chvíli obnovit spádovost nelze, jelikož
demografický vývoj je pro nás nepříznivý. ZŠ
Radostín má v tuto chvíli pouze spádovost s
obcí Paceřice a to z důvodu vzájemné doho-
dy o využívání školky.
Paní Hanušová doplňuje, že starosta Sych-
rova uděluje výjimky, aby vyhověl všem žá-
dostem rodičů a přijal ke studiu všechny při-
hlášené děti. I proto chceme ZŠ Radostín na-
dále podporovat.
Pan starosta Robert Marek ještě dodává, že
minulá zastupitelstva bohužel na školu
dlouhodobě nepřispívala, tudíž obci Radi-
movice nebyla škola v Radostíně nijak za-
vázána a to byl asi i jeden z důvodu výpovědi
spádovosti. Nyní vidí jako velký problém i
to, že nám spádovost vypověděla i MŠ Pace-
řice. Proto jsme iniciovali možnost výstavby
školky v Radimovicích.
Dále pan starosta informuje, že byl v jednání
jak se školou, tak se školkou a žádal je o
rozšíření kapacity, ale v současné chvíli to
nemají v plánu.
Michal Žitňan nakonec shrnuje celou situaci
slovy, že tedy podporujeme školu nejen da-
rem 50tis., ale zároveň i tím, že mají zdarma
možnost využívat s dětmi víceúčelovku.

Pan starosta přednáší podnět do diskuze od
Ládi Dvořáka, který prosí zastupitelstvo, aby

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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opět uzavřelo smlouvu na zimní údržbu s
panem Slukou, který vždy uklízel sníh včas
a bezvadně. Projel vždy brzy ráno a sníh
uklidil, takže obecní komunikace byly prů-
jezdné ve všech směrech a sníh byl
odklizený do stran. Takže se dala údržba
provádět i v dalších dnech. To co máme na
silnicích posledních několik dnů je jen ujež-
děná vrstva sněhu a ledu a v ní vyježděné ko-
leje. Těžko pochozí i sjízdné.
Pan starosta Robert Marek odpovídá, že
pana Sluku oslovil, ale sdělil mu, že to dělat
nechce. Nikdy se nedostali k jednání o peně-
zích. Pan Sluka doporučil dva lidi, kteří by to
mohli dělat. Jedním z nich byl Petr Brož, kte-
rý nám nyní zimní údržbu zajišťuje. Pan
Brož si definoval jasné podmínky, za kterých
to bude dělat. Mezi nimi bylo i to, že bude
údržbu provádět od 8h do 22h. Při kalamitě
vyjede. Ale kalamita byla den před Vánoci
a museli jsme ho uhánět, aby sníh odklidil.
Do budoucna bychom se chtěli pokusit najít
někoho jiného. Pan Brož s tím nemá
problém. Pan starosta vyzývá občany, kteří
mají dobré vztahy s panem Slukou, zda by
nám v tomto mohli pomoci, jelikož se nám
jeho protahování líbilo také.
S tím, co píše Láďa Dvořák souhlasí, také se
s ním chtěl dohodnout, ale bohužel se mu to
nepovedlo.
Paní Hanušová ještě dodává, že zkusíme
pana Sluku znovu zkontaktovat a uvidíme za
jakých podmínek by s námi byl ochotný
spolupráci navázat.
Michal Žitňan se ptá, zda bychom svépomo-
cí mohli sníh uklízet.
Pan starosta Robert Marek informuje, že
chodníky uklízejí brigádníci, ale že se mezi
svátky rozbila fréza a také traktůrek si nebyl
vůbec schopen s těžkým sněhem poradit.
Proto vyhazovali jen hrably. Co se týče le-
dovky, bohužel stejná situace jako u nás,
byla ve všech okolních městech a vesnicích.

Michal Žitňan ještě doplňuje, že by bylo nej-
lepší v těchto situacích, aby byli nějací
dobrovolníci z řad občanů, kteří by reagova-

li více flexibilně.Zdůrazňuje, že jsme tady
nějaká parta lidí, která zde žije, a která by se
mohla spojit v těchto situacích a pro blaho
ostatních, bez nároku na odměnu, pomoci.

Pan starosta k tomuto dodává, že by byl za
dobrovolníky moc rád a stejně tak by potře-
boval dobrovolníky do výjezdové jednotky,
kterou bychom také v této situaci mohli
oslovit.
Paní Hlaváčková se ještě vrací k zimní údrž-
bě pana Brože a ptá se pana starosty, zda pan
Brož ví, že jsme s jeho prací nespokojení.
Pan starosta sděluje, že ano, že to pan Brož
ví.
Paní Hlaváčková popisuje vlastní zkušenost,
kdy v odpoledních hodinách, kdy byla náves
rozježděná a led povolil, byla možnost
provést vyhrnutí a tím zamezit vzniku le-
dové krusty, která následně na návsi vznik-
la.
Pan Kracík se ptá, zda bychom mohli uzavřít
smlouvu o zimní údržbě se Sychrovem.

Pan starosta informuje, že s tímto pánem
měl velmi upřímné jednání, na kterém mu
řekl, že chce platit pohotovost a přijdeme na
řadu, až obstará celý Sychrov. Ale to je Ra-
dostín, Sedlejovice, Třtí a Vrchovina. Až
poté co bude mít toto hotové, může uklízet
Radimovice. Proto na tyto podmínky nepři-
stoupil a domluvil se s panem Brožem.

Paní Tomšů konstatuje, že se musíme snažit
na příští sezonu sehnat někoho, kdo zimní
údržbu zvládne lépe a zároveň podpořila
myšlenku pana Žitňana o vytvoření skupiny
dobrovolníků, kteří by se v případě kalamity
svolali a s údržbou v obci pomohli.

Paní Rulcová ještě navrhuje oslovit pana
Bursu.
Pan starosta, ale namítá, že s Alešem Bursou
také vedl jednání, ale bohužel bez úspěchu.

Michal Žitňan se dále ptá, kde budou
umístěny kamery.
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Pan starosta odpovídá, že kamery již umístě-
ny jsou. Ve zpravodaji bylo i kde budou
a kam budou mířit. Byla tam však malá změ-
na a máme je nyní na sloupech veřejného
osvětlení. 3 kamery na návsi a 3 kamery
před obecním úřadem.
Michal Žitňan se ještě ptá, zda bude starosta
uvolněný.
Pan starosta vysvětluje, že na posledním za-

stupitelstvu v roce 2023 bylo odhlasováno,
že bude starosta stále neuvolněný.
Dále se vrací k zimní údržbě a chtěl by po-
prosit, zda by bylo možné, aby mu zastupite-
lé, kteří jsou doma, dali vědět, zda je již pro-
taženo nebo ne. Tím pádem by mohl urgo-
vat úklid sněhu i přesto, že je v práci.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 18:56.

Zápis ze zasedání zastupitelstva 25. 3. 2024
Přítomno: 7 zastupitelů
Dále přítomni: 1 občan
Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 13.3.2024.

1. Program zasedání:
1. Zahájení - jmenování zapisovatele

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Dar SDH Radimovice na dětskou soutěž

a Sychrovský pohár
4. Dar Ladislavu Dvořákovi na akci Ma-

sopust
5. Zrušení obecně závazných vyhlášek
6. Inventarizace majetku za rok 2023
7. Předložení zprávy kontrolního výboru
8. Rozpočtové opatření 01/2024
9. Záměr pronájmu obecního bytu
10. Mateřská školka – výběr architekta a se-

stavení projektové skupiny
11. Diskuze

Program jednání byl doplněn o body:
• Dar TJ Sokol Radimovice na činnost a

údržbu sportoviště
• Nový územní plán obce Radimovice
• Výměna člena finančního výboru

Upozornění pro občany diskuze veřejná
schůze zastupitelstva se bude z důvodu
zkvalitnění zápisu nahrávat.

Námitky proti programu: NEJSOU
Zapisovatelem byl určen:

—Hana Rulcová
Ověřovatelé zápisu:

—Michaela Hlaváčková, Hana Hanušová

Hlasování:

Program jednání BYL SCHVÁLEN

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání
Usnesení č. 22/2013

– trvá (uzavření kupní smlouvy)
Usnesení č. 2/2021

– trvá (aktualizace nařízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022

– trvá (sportoviště)
Usnesení č. 53/2023

– trvá (možnost realizace školky)
Usnesení č. 56/2023

– trvá (kamerový systém obce)
Usnesení č. 58/2023

– trvá (cesta Vondrák/Žitňan)
Usnesení č. 2/2024
– trvá (úkolů finančnímu a kontrolnímu výboru)

3. Dar SDH Radimovice na dětskou
soutěž a Sychrovský pohár
SDH Radimovice si poslali žádost na o po-
skytnutí daru na pořádání dětské obvodové
soutěže hry Plamen a na Sychrovský pohár,
které se budou konat 18 a 19 května 2024.
Předsedající navrhl dát na každou akci dar
10 000 Kč. Celkem tedy 20 000 Kč.

Usnesení č. 07/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Dar SDH Radimovice ve výši 20 000 Kč na
pořádání obvodového kola soutěže hry Pla-
men a na Sychrovský pohár,
A U K L Á D Á
starostovi podepsat darovací smlouvu s SH
ČMS - Sbor dobrovolných hasičů RADI-
MOVICE, IČO: 46746161, se sídlem Radi-
movice 100, 463 44 Radimovice

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.

4. Dar Ladislavu Dvořákovi ml.
na akci Masopust
Ladislav Dvořák jakožto organizátor akce
Masopust si požádal o dar ve výši 6 815 Kč na
drobné náklady spojené s organizací Ma-
sopustu. Akce Masopust je nevýdělečná
akce.

Usnesení č. 08/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Dar Ladislavu Dvořákovi mladšímu ve výši
6 815 Kč na pokrytí drobných nákladů spo-
jených s organizací akce Masopust
A U K L Á D Á
starostovi podepsat darovací smlouvu s La-
dislavem Dvořákem mladším, se sídlem Ra-
dimovice 73, 463 44 Radimovice

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

5. Zrušení obecně závazných vyhlá-
šek (OZV)
Předsedající informoval zastupitelstvo o
nutnosti zrušit několik OZV, které již postrá-
dají smyslu, nebo jsou zastaralé a jejich exis-
tence je v rozporu s aktuálním právním řá-
dem. Je nutné vydat OZV 1/2024 kterou se
zruší
• OZV č. 1/2020 kterou se stanovují

pravidla pro volný pohyb psů na ve-
řejném prostranství v obci Radimovice

• OZV č. 1/2017, kterou se stanoví část
společného školského obvodu základní
školy

• OZV č. 2/2017, kterou se stanoví část
společného školského obvodu mateřské
školy

• OZV č. 4/2017, o poplatku za komunální
odpad

Usnesení č. 09/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
OZV 1/2024, kterou se ruší OZV č. 1/2020,
OZV č. 1/2017, OZV č. 2/2017, OZV č. 4/2017

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

6. Inventarizacemajetku za rok 2023
Inventarizační komise provedla řádnou in-
venturu majetku za rok 2023 a předala
zprávu z této inventury.
Pan starosta žádá paní Hanušovou k předne-
sení a předání zprávy.
Menší nesrovnalosti byly hned při zjištění
napraveny.

Usnesení č. 10/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
B E R E N A V Ě D OM Í
Zprávu z řádné inventury majetku za rok
2023

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

7.Předloženízprávykontrolníhovýboru
Předseda kontrolního výboru Mgr. Michaela
Hlaváčková přednesla zprávu za kontrolní
výbor a předala zprávu za období 07/2023 až
12/2023.
Nebyly shledány žádné nesrovnalosti.

Usnesení č. 11/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
B E R E N A V Ě D OM Í
Zprávu kontrolního výboru

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

8. Rozpočtové opatření 01/2024
Předsedající přednesl návrh rozpočtového
opatření 1/2024 dle důvodové zprávy.
Návrh rozpočtového opatření č.1/2024

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

3111 5321 Neinvestiční transfery obcím -13 000,00 Kč

6320 5163 Pojištění budov 13 000,00 Kč

3421 6121 Stavby -100 000,00 Kč

3613 5171 Nebytové hospodářství
opravy/sklep odpady/ 100 000,00 Kč

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Usnesení č. 12/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
rozpočtové opatření číslo 1/2024 dle dů-
vodové zprávy.

Hlasování:

9. Záměr pronájmu obecního bytu
Předsedající přednesl návrh na pronájem
obecního bytu od 1.9.2024. Paní Burdové
končí smlouva k 31.8.2024. Se schválenou
dotací na instalaci solárních panelů je nutné
zrušit všechny elektroměry na OÚ a sjedno-
tit jej v jeden, kde obec očekává úsporu na
poplatcích ČEZu. Předsedající navrhl pro-
najmout byt za nejvyšší nabídku na rok
s možností prodloužení a pravidelnou roční
indexací. Vyvolávací nájem by byl 4 200 Kč +
služby.

Usnesení č. 13/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
vyhlášení záměru pronájmu obecního bytu
k 1.9.2024, za nejvyšší nabídku s těmito pod-
mínkami:
• Vyvolávací cena nájmu je 4 200 Kč + služby
• Cena za vodu bude stanovena dle

platného ceníku SČVK
• Cena za elektřinu bude stanovena dle

platného ceníku ČEZ 16A jistič a tarif
D45D

• Smlouva na dobu určitou jednoho roku
s možností prodloužení

• Pravidelná úprava ceny pronájmu dle
zprávy ČSÚ o inflaci vždy k výročí
smlouvy/indexace/

A U K L Á D Á
starostovi zveřejnit záměr pronájmu bytu do
10.4.2024

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO.

10. Mateřská školka – výběr archi-
tekta a sestavení projektové skupiny
Předsedající přednesl informoval zastupite-
le o výběru architekta pana Baldy na studii
proveditelnosti. Architekt Balda byl nej-
levnější s cenou 90 000 Kč. Další dvě nabídky
se pohybovali s cenou kolem 200 000 Kč.
Předsedající navrhuje ustanovit projektovou
skupinu, která bude jednotlivé kroky
konzultovat s architektem. Do projektové
skupiny navrhuje tyto členy:
• Mgr.BarboraKárová–učitelkaMŠHodkovice
• Mgr. Petra Rakoušová MBA – učitelka MŠ

Turnov
• Mgr. Michaela Hlaváčková – zastupitelka
• Hana Rulcová – zastupitelka
• Robert Marek– starosta

Usnesení č. 14/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
• výběr architekta pana Baldy na studii

proveditelnosti MŠ Radimovice za cel-
kovou cenu 90 000 Kč

• sestavení projektové skupiny k výstavbě
MŠ V Radimovicích ve složení: Mgr.
Barbora Kárová, Mgr. Petra Rakoušová
MBA ,Mgr. Michaela Hlaváčková, Hana
Rulcová, a Robert Marek

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

11. Dar TJ Sokol Radimovice
na činnost a údržbu sportoviště
TJ Sokol Radimovice si poslal žádost na o po-
skytnutí daru ve výši 28 000 Kč na činnost a
údržbu sportoviště.

Usnesení č. 15/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
S C H V A L U J E
Dar TJ Sokol Radimovice ve výši 28 000 Kč na
činnost a údržbu sportoviště

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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A U K L Á D Á
starostovi podepsat darovací smlouvu s TJ
Sokol Radimovice, IČO 44225725 se sídlem
Radimovice 27, 463 44 Radimovice

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

12.NovýúzemníplánobceRadimovice
Předsedající přednesl návrh na schválení
nového územního plánu.

Usnesení č. 16/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
O V Ě Ř I L O, Ž E
Změna č. 1 Územního plánu Radimovice
není v rozporu s Politikou územního rozvoje
České republiky ve znění Aktualizací č. 1, 2,
3, 4, 5, 6 a 7 se Zásadami územního rozvoje
Libereckého kraje ve znění Aktualizací č. 1 a
2, ani se stanovisky dotčených orgánů a
Krajského úřadu Libereckého kraje
R O Z H O D L O
o námitkách podaných k návrhu Změny č. 1
Územního plánu Radimovice
V Y D Á V Á
dle § 6 odst. 5 písm. c) a § 54 odst. 2 zákona
č. 183/2006 Sb., o územním plánování a
stavebním řádu, v platném znění, ve spojení
s § 334a odst. 2 zákona č. 283/2021 Sb.,
stavební zákon, ve znění pozdějších předpi-
sů, Změnu č. 1 Územního plánu Radimovice
formou opatření obecné povahy.

Hlasování:

Výsledek hlasování : USNESENÍ BYLO PŘIJATO

13. Výměna člena finančního výboru
Předsedající informoval zastupitele, že ob-
držel žádost od paní Vladimíry Tomšů na
odstoupení z finančního výboru z důvodu
velkého pracovního vytížení. Dále navrhuje
na její místo schválit nového člena finanční-
ho výboru paní Hanu Rulcovou, vše od 1.4.2024

Usnesení č. 17/2024
Zastupitelstvo obce po projednání
B E R E N A V Ě D OM Í
Odstoupení paní Vladimíry Tomšů z fi-
nančního výboru k 31.3.2024
A S C H V A L U J E
na uvolněné místo nového člena finančního
výboru paní Hanu Rulcovou od 1.4.2024

Hlasování:

Výsledek hlasování: USNESENÍ BYLO PŘIJATO

14. Diskuze
Pan starosta požádal všechny přítomné o
účast na brigádě Ukliďme Česko, která se
bude konat dne 6.4.2024
Dále informoval o obdržených dotacích:
kontejnerové stání na návsi – 170 000,00 Kč
fotovoltaika na budově obecního úřadu a
VČUB- 1 185 000 ,00 Kč
Oznámil datum na svoz nebezpečného od-

padu – 5. 5. 2024
Informoval o termínu realizaci cesty Vond-
rák-duben 2024
Paní M. Marková vznesla dotaz ohledně
stavby obchodu na návsi, a apelovala na jeho
brzké dokončení vzhledem k růstu počtu
starších osob, pro které je obchod v obci je-
diná možnost nákupu potravin.
Pan starosta ve své odpovědi informoval o
procesu realizace výstavby nového obcho-
du:
• schválení územního plánu- březen 2024
• příprava projektu-probíhají schůzky

s p. V. Pánkem -autor studie obchodu
• stavební povolení +žádost o dotaci
• předpokládané dokončení rok 2026

Dalším dotaz paní Markové se týkal možné
výstavby MŠ v Radimovicích.
Odpověď pana starosty: ve stádiu zjišťování
proveditelnosti.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19:04.

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 7 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Masopust

Masopust, fašank, ostatky,
voračky nebo prostě karne-
val. To vše znamená jedno
a to samé. Nazývá se tak ob-
dobí mezi svátkem Tří králů
a Popeleční středou, od kte-
ré se počítá 40 dní půstu do
dalšího svátku, Velikonoc.
Pro letošek to bylo od 6. led-
na do 13. února. Je to také
označení pro hlavní postavu
této akce, nebo pro konkrétní zakončení
tohoto období, tedy poslední tři dny před Po-
peleční středou, kdy se konaly vesnické ve-
selice, zábavy a průvody masek.

Stejně jako v jiných zemích světa, tak i u nás
má tento svátek staletou tradici. Bohudík má
tato tradice v různých krajích různé podoby,
čímž mu dává jistý punc regionální origina-
lity. Bohužel ale, ne ve všech krajích a kou-
tech naší země, se tento svátek slavil nebo
slaví dodnes. Je ale pravda, že na řadu míst
se opět vrací, anebo se začíná slavit tam, kde
se tomu nikdy předtím nedělo. A stejně tak
tomu bylo i v Radimovicích, kde tento svátek
žádnou tradici neměl. Tedy alespoň mi
to před lety tvrdili pamětníci, kteří již nejsou
mezi námi, nebo kterým nyní táhne
na krásných 90 let.

Když odečtu covidový ročník a loňskou pře-
stávku, tak letos vyrazily maškary do vesni-
ce již po osmé. Pokud ale započítám i pro-
cházku obcí a focení na rybníce s panem sta-
rostou v době covidu, tak můžeme říct, že po
deváté. Každý z těchto ročníků byl tedy
uspořádán dle možností pořádajících, hosti-
telů, maškar, předpovědi počasí a aktuální
situace. Možná si někdy datum konání musí-
me přizpůsobit našim možnostem, možná
akci pořádám ve dny, kdy zkrátka mohu
já i ostatní. Každopádně stále je to o tom,

že se něco děje, lidé se pobaví a snad trochu
rozveselí. Celý průvod a jeho průběh je tak
přizpůsoben dnešní době. Některé masky
jsou stále tradiční, jiné jsou nové, nebo
se mění dle chuti a nápadů jednotlivých
účinkujících.

Program akce se snaží dodržet alespoň část
tradic, ale i tak je v dnešní době nemožné or-
ganizovat a realizovat tento svátek ve formě
a ve dny, jak tomu bylo dříve. Asi nikdo by
dnes na Tučný čtvrtek nezačal den zabíjač-
kou pašíka v chlívku. Také asi už nikdo ne-
přijde na nedělní nebo pondělní taneční ve-
selici do místní hospody (která u nás vlastně
už také není). A jít v pondělí nebo úterý
do průvodu masek, by pro většinu z nás zna-
menalo sick day, áčko, dovolenou, nepla-
cené volno nebo záškoláctví. Popíjet, tančit,
veselit se a pochovávat basu v noci z úterý
na středu je již něco ze světa fantasy. Proto
se na mě prosím nezlobte, když akci uspořá-
dám třeba i o pár týdnů dříve, nežli by se
možná mělo, nebo nežli se někomu může
zdát správné. A když se proti tomu snaží
ohradit škarohlídi s tím, že jsme zcela
mimo, když akci nepořádáme v „tradiční
masopustní sobotu“ poslední víkend před
Popeleční středou, jako je tomu v Praze, tak
se musím ohradit, že žádná „tradiční ma-
sopustní sobota“ vlastně také neexistuje.
Je to sice datumově blíž, ale kdyby to

27. ledna 2024
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i v Praze chtěli dělat správně, tak mají co dě-
lat, aby tradice dohnali a přivedli k dokona-
losti.

V Radimovicích se tedy letošní Masopust ko-
nal již 27. ledna. Na Dlaskově statku 3. února
a třeba v Trávníčku až února 17. A taky to šlo

. Možná to způsobila roční pauza
a možná jen chuť lidí sejít se, každopádně le-
tošní průvod masek byl jeden z největších
a maškar i diváků přišlo opravdu nepočí-
taně.

Po srocení u Hlavatých, nebo Rejhových
(jak kdo chce ) následoval přesun na náves,
kde proběhlo představení jednotlivých ma-
sek panu starostovi a všem občanům. Pan
starosta se na návsi nestíhal ohánět. Přiví-
tání maškar, předání klíče a vypití štamprle
bylo to první, co ho v následujících okamži-
cích čekalo. Z civilu šel po chvíli do převle-
ku, ve kterém se ujal zcela jiné role, než
jsme čekali. Po přípitku s ním, stejně jak
s dalšími maškarami a přihlížejícími, zahrá-
la hudba k prvnímu tanci. Kdo tančit ne-
chtěl, či neuměl, mohl se jít občerstvit
do obecního stánku plného jitrnic, jelítek
a tlačenky. Na zajedení se našlo i pár
sladkých dobrot a k zapití teplý čaj, či něco
ostřejšího.

Přestože akce teprve začínala a „zahřívala“
se, tak hned v tuto dobu bylo možné na návsi
vidět jeden z vrcholů celého dne. Bylo jím
autorské mini představení ochotnického
souboru RaDost!, složeného z ochotníků
z Radimovic a okolí. Jejich divadelní kousek
s názvem „Jelito balí brokolici aneb Zabíjač-
ka“ zajímavým způsobem podpořilo veselou
sobotní atmosféru. Divák se bavil, divák
se smál. Byla zde nadsázka, ironie, láska
i prachy. Hlavně zde byl znát um diva-
delních mistrů i nadšení ryzích amatérů.
Svým způsobem to byla předzvěst pro další
odpolední a večerní program.

Ještě před odchodem z návsi na další místo
této obchůzky, jsme vyhlásili nejlepší masky
dne. Čokoládovou odměnu za nej dětskou
masku si odnesl Eliáš v kostýmu kašpárka
a lahvinka sektu putovala ke třem husarům
v podání Matěje, Jakuba a Šimona.

Následovalo ještě rychlé focení všech masek
a poté už jsme mohli vyrazit na místo první
obchůzky. Tentokrát jsme zamířili celkem
do třech domů. V tom prvním, kousek pod
návsí, nás přivítali Žitňanovi. Terasa před
domem byla plná dobrot a hřejivých nápojů.
Některé hřály díky vyšší teplotě, jiné díky
vyššímu obsahu alkoholu. Bylo znát, že paní
domácí má vše dobře připraveno a nechce
nic podcenit, nebo pokazit. Vše bylo
na svém místě, všeho byl dostatek. Po občer-
stvení, několika písních a tónech basy, hous-
lí a harmonik, jsme ale museli vyrazit. Další
zastávkou byla garáž u Dvořáků, která se
útočištěm pro obchůzku a občerstvení stala
již poněkolikáté. I zde bylo možné hýbnout
zadkem a skočit si v kole, nebo se ohřát u
černé zabíjačkové polévky, dát si čaj, pivko
nebo panáčka. Ani zde, se ale nemohlo tr-
dlovat až do večera, a tak jsme šli na po-
slední místo letošní obchůzky. I toto byla za-
stávka na dobře známém místě. Slivovička,
slaný koláč nebo tvarohové koblížky. Nejen
to na nás čekalo u Brožů. To, že jsme dorazili
již mírném přítmí, nemohlo nijak kazit záži-
tek z dobrého občerstvení a hostitelka se to-
čila nejen kolem hostů, ale i v kole.
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Jelikož se ale blížil večer a další obchůzka
nebyla v plánu, přesunuli jsme se všichni
do víceúčelové budovy, kde následoval ve-
černí program. I zde na nás ale čekalo pří-
jemné prostředí, na stole tlačenka a dobroty
sebrané cestou, na večer dršťková polévka
a Plzeňská 12° na čepu. Po kratší přestávce
a usazení se na svá místa začala večerní část
programu.

K poslechu a tanci hrála kapela Bodláci, kte-
rá plynule navázala na hudební doprovod
z obchůzky. Prvním z čísel celého včera bylo
kratší recitační pásmo naší mládeže, násle-
dované lidovkami hranými na housle, trom-
bon a piano. Opět v podání mladších roční-
ků. Dalším v pořadí pak bylo vyhlášení Nej-
lepší Masopustní koblihy. Tato soutěž, která
se konala již poosmé, má po letošním roce
další novou jmenovku. Přestože 3 husaři,
kteří zároveň tvořili celou degustační komi-
si, vyhlásili jako vítěze Frantu, bylo hned
všem jasné, že i letos je vítězkou žena. Pod
maskou seniora Franty se totiž schovávala
Jitka Dvořáková, které se letošní koblihy po-
vedly natolik, že se prosmažila na první
místo. Díky tomu mám teď možnost se kaž-
dé ráno dívat na tu hroudu 24karátového zla-
ta a ona má z čeho stírat prach.

Po tanci s vítězkou a rychlém občerstvení
následoval další divadelní majstrštyk. Po-
hádka o 12 měsíčkách, kteří byli nakonec
jen 4, dopadla pro Marušku opět dobře. Sice
se musela dvakrát proběhnout po lese a ža-
donit o pomoc, aby svým sestrám a maceše
plnila šílená přání, ale nakonec uspěla a vše
dobře dopadlo. Herecké výkony, výprava
i kostýmy se s divadlem na návsi nedaly
srovnávat. To zkrátka nejde. První předsta-
vení ochotníků z RaDost bylo sice amatér-
ské, ale profesionálně připravené. To druhé
večerní představení hráli naopak ochotníci
„neochotníci“ z řad masek, kteří své texty
šprtali potají doma v ústraní, aby pak sebe,
diváky i režiséra překvapovali svým skrytým
talentem a improvizačním umem. Obě
představení byla odměněna velkým aplau-
sem a jen díky nepřítomnosti někoho z He-
recké asociace nemohl být žádný z účinkují-
cích navržen pro udělení Ceny Thálie.

Po večerním divadle následoval opět čas
na pár tanečních kroků a jedno až dvě pivka
podle toho, jak kdo ještě mohl. Vrchol dne
se ale nenávratně blížil a kolem desáté večer
došlo na pohřbení Basy. Modlitbu a pár vře-
lých slov k nám pronesla Matka předsta-

vená, která společně s Laufrem recitovala
latinské texty, modlitby a poděkování Base.
Poté, co se všichni Base poklonili a podě-
kovali jí za její pomoc a utrpení, byla Basa
vynesena a tím byl i ukončen letošní ročník
Masopustu. Jednalo se ale jen o konec ofici-
ální. Zábava totiž pokračovala vesele dál,
pivo teklo proudem, hudba hrála další songy
a Laufr měl v rukávu ještě jeden trumf. Tím
byla kramářská píseň. Jistě víte ze školy,
že tyto písně doprovázela i vizuální ukázka,
tedy že se zpívaný text odehrával i na plátně
před diváky. I naše píseň měla tuto podobu.
Jelikož byla píseň určena pro zpěv
až po 22. hodině, nemohu Vám zde bohužel
interpretovat nic z jejího textu. Toto byl ale
již opravdu poslední kousek, který se letos
odehrál, jídlo se snědlo, pivo se vypilo a na-
stal čas jít domů.

Možná, že někoho okolo 2. hodiny ráno bu-
dilo rachocení kovaných kol starého čtyřko-
láku, možná si někdo cestou i zpíval. Možná
ale všichni spali tak tvrdě, že by je nevzbudi-
lo vůbec nic. Druhý den dopoledne proběhl
úklid sálu, odvoz odpadků a pak nastal čas
na zasloužený odpočinek. Další ročník
máme tedy za sebou. Pokud, nebo kdy, bu-
dou další ročníky se uvidí. Bude záležet
na tom, jestli se stále najdou ti, kteří mají
o takové akce zájem. Ti, kteří mají zájem
se nejen jít podívat, ale také se účastnit ak-
tivně. Jít za maškaru, pomoci s přípravou
a organizací, vymyslet část programu, nebo
něco zcela nového a neotřelého. Věřím,
že se někdo najde, abychom se i v dalších le-
tech mohli bavit a radovat se z hloupostí,
přátelství, dobrého jídla i pití, ale hlavně
z dobrého žití v Radimovicích. Všem účast-
níkům, hostitelům i pomocníkům opět veli-
ce děkuji a budu se těšit zase někdy příště.
Také děkuji zastupitelstvu obce, které přislí-
bilo uhradit část mých nákladů spojených
s pořádáním akce. Celkově se jednalo
o částku Kč 6815,- (Kč 2000,- + Kč 4500,- plat-
ba za hudební doprovod masek a večerní vy-
stoupení kapely, Kč 153,- za dar pro nej dět-
skou masku a Kč 162,- za dar pro nej dospě-
lou masku).

–Laufr – Láďa Dvořák
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Úklidu vánočního stromečku

Sotva jsme uklidili stromeček, už je tady jaro!

–Za TJ Sokol Radimovice Jarda Žalský.

Betonování patek pro novou pergolu na hřišti
Letos by se měla na místním sportovišti realizovat stavba pergoly, tedy prvku, který
tu dlouho chyběl a jehož pořízení se zdálo jako nemožné a finančně nereálné. Tento přístře-
šek umožní nejen sportovcům lépe se vyrovnat s nepříznivým počasím při jejich aktivitách,
či komukoliv jen tak posedět a strávit příjemné chvíle v případě teplých letních podvečerů.
Místní sokolové a zástupci obce našli společnou řeč a tak to vypadá, že by na hřišti mohlo
vzniknou malé zázemí, sloužící všem občanům, kteří o to budou mít zájem. Zahájení stavby
se svépomocí ujala úzká skupina místních volejbalistů, kteří vyměřovali, kopali, nakládali,
vyváželi a zabetonovali celkem 6 poctivých patek pro další výstavbu pergoly. Zhotovení této
dřevěné konstrukce již ponecháme zkušeným řemeslníkům. Závěrem bych chtěl poděkovat
Radkovi Novákovi za zapůjčení jeho multikáry a dovážku betonové směsi, což pro nás zna-
menalo velkou časovou i fyzickou úlevu.

Jarní úklid...

6. dubna Vás zveme na akci:

Ukliďme Česko
Ukliďme Radimovice

Sejdeme se v 9:00 u Víceúčelové budovy.
Nezapomeňte hrábě, lopaty, košťata, kolečka
atd.

Pro všechny zúčastněné bude připraveno
malé občerstvení včetně piva a nealka.

V druhé části dne bude probíhat pivní akce
s Kozlem za 40 Kč.
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Bruslení v Turnově
Letošní zima zimním sportům moc nepřála,
a proto jsme s povděkem uvítali akci, kterou
pro své občany a členy zorganizovaly
společně Obec Radimovice a místní TJ
Sokol. Celkem ve třech termínech (3. února,
18. února a 2. března 2024) se podařilo zare-
zervovat celou ledovou plo-
chu turnovské haly pro všech-
ny, kteří si chtěli trochu pro-
táhnout svá těla, oprášit pavu-
činy na svých hokejkách nebo
jen vyzkoušet se svými ra-
tolestmi, zda se již nebo ještě
spolehlivě dokážou udržet na
bruslích. Díky finančnímu
příspěvku obce se mohla
bruslení účastnit každá
dospělá osoba za symbolických 50 Kč, děti
do 18 let měly účast zdarma. Během časové-
ho intervalu 1,5 hodiny se kluziště vždy roz-
dělilo na dvě části, na té menší se hrál hokej,
kde to často docela jiskřilo a nějaká ta mod-
řina nebyla výjimkou a ta druhá část plochy
byla určena pro děti a jejich doprovod, pro
dámy a pro všechny, co se nechtěli zapotit
a mohli tak celkem nerušeně kroužit a třeba
jen tak poklábosit. I když účast měla mírně

klesající tendenci, napočítali jsme celkem
63 dospělých a 52 dětí, přičemž věkové
rozpětí se pohybovalo od 4 do 75 let. Ano,
skutečně se mohl účastnit každý i bez vlast-
ních bruslí, v hale funguje zdarma půjčovna
bruslí pro děti i dospělé.

Akci lze hodnotit skutečně pouze pozitivně,
jednalo se zejména o příjemné setkání zná-
mých lidí, k vidění byly vidět zajímavé spor-
tovní výkony, dokonce se objevili i dva mladí
brankáři v plné výstroji a vše se obešlo bez
závažnějšího zranění. Proto doufejme, že
se taková akce bude příští rok opakovat
a třeba i za ještě větší účasti příznivců ledové
plochy.

–Za TJ Sokol Radimovice Jarda Žalský.

Retro pivní pátek speciál –MDŽ

3. února – 2. března

8. března
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Návštěva nové rozhledny na Hamštejně
I přes nepříznivou předpověď počasí se v so-
botu 16. března ráno sešlo na nádraží v Radi-
movicích 12 výletníků, kteří se vypravili vla-
kem do Železného Brodu. Hned první část
výletu prověřila fyzickou zdatnost všech zú-
častněných, protože jsme museli překonat
téměř 400 výškových metrů, abychom
se dostali na Hamštejnský hřeben a někteří
tento krkolomný výstup zvládli i s ko-
čárkem.

Počasí pravděpodobně neodradilo jen řadu
z nás, ale i mnoho dalších turistů, protože
nová rozhledna, která byla pro veřejnost
otevřena teprve v listopadu loňského roku,
byla po našem příchodu téměř liduprázdná.
Proto jsme měli možnost si 125 metrů vy-
sokou rozhlednu z oceli a dřeva, na jejíž vy-
hlídkovou plošinu vede celkem 121 schodů,
dostatečně prohlédnout a udělat několik
výškových fotografií. Rozhledna byla posta-
vena na odlesněné části hřebenu, takže
umožňuje výhled na celý Český ráj, Bezděz,

Ralsko, Ještěd a velkou část Krkonoš a Jizer-
ských hor.

Návštěvu této nové atrakce vřele doporučuji
všem, kteří se obecního výletu nemohli z ja-
kéhokoli důvodu zúčastnit. Pouze prosím,
aby nenechávali auto přímo na Hamštejně,
ale využili některé z parkovišť v okolí (např.
Koberovy nebo Besedice), nebo se k roz-
hledně přiblížili vlakem. Přibývající cedule

s nápisem „soukromý pozemek“
nebo „vstup zakázán“ svědčí o tom,
že ne všichni místní mají ze zvýšené-
ho turistického ruchu radost…

Na cestě z vrcholku se začalo počasí
trošku kazit a při příchodu do Kobe-
rov se spustil déšť. Shodou okolností
zde ale místní hasiči zrovna pořádali
zabíjačku, čehož jsme rádi využili
k občerstvení. Po neplánované za-

stávce nás začal mírně tlačit čas, proto jsme
se vypravili po nejkratší (červené) turistické
trase přes Besedice na Malou Skálu, kde nás
při čekání na vlak zastihly kroupy a vydatný
déšť.

Věřím, že si výlet všichni užili a že se na pod-
zim sejdeme v daleko větším počtu.

–Martin Kára

16. března
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Plánované akce
6. dubna – Ukliďme Česko, Ukliďme Radimovice
– sraz v 9:00 u Víceúčelové budovy
Nezapomeňte hrábě, lopaty, košťata, kolečka...

13. dubna – Zájezd do Plzeňského pivovaru

26. dubna – Radimovický kvízový večer
od 18:30 ve Víceúčelové budově
registrace 2-4členných týmů: Eva Doležalová spetlike@gmail.com

13. května – Svoz pytlů s tříděným odpadem

19. května 2024 – Sychrovský pohár

1. června – Dětský den – zájezd do ZOO v Děčíně

ZRUŠ
ENO

https://www.mkcr.cz/databaze-periodickeho-tisku-pro-verejnost-cs-978?do[loadP]=1&item.id=7847
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